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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan alakult a válsággal sújtott szektorok 
vállalkozásainak adótartozása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány  bértámogatási  rendszerével  kapcsolatban  az  érintettek  részéről  egyre  gyakrabban
fogalmazódnak  meg  kritikák.  A sajtó  képviselői  által  is  idézett  vélemények  szerint  egyrészt
rendkívül körülményesen lehet hozzájutni a támogatáshoz - nem ritka a több hónapos átfutás sem -,
másrészt olyan mennyiségű adminisztrációs terhet jelent, amely jelentősen megnehezíti egyáltalán a
kérelmeknek a hibamentes benyújtását is.

Mindezek mellett azonban további problémákkal is kénytelenek szembesülni a vállalkozások: ha a
bajba  került  munkaadónak  köztartozása  van,  akkor  nem  is  hozzá,  hanem  a  NAV-hoz  kerül  a
támogatás összege. 

Tisztelt Miniszter Úr! Jelen esetben olyan szektorok vállalkozásaitól követeli meg a kormányzat a
köztartozásmentességet,  amelyek  minden  nap  a  túlélésért,  az  elmaradt  bérleti-,  és  rezsidíjak
ledolgozásáért, a munkavállalóik megtartásáért küzdenek. Ilyen körülmények között teljesen más
az, ha valakinek köztartozása van, mint „békeidőben”.

Figyelemmel  arra,  hogy  a  problémával  kapcsolatos  adatokkal  az  Államkincstár  és  a  NAV
rendelkezik,  ezért  arra  kérem  Miniszter  Urat,  mint  a  Kormány  területért  felelős  tagját,  hogy
válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1.  Mennyivel  nőtt  a  2020-as  évben  a  bértámogatás  igénylésére  jogosult  szektorok
vállalkozásainak adótartozása, valamint hogyan alakult a NAV által rájuk kiszabott bírságok
összege?

2. A bértámogatásként megítélt összegek mekkora részét utalták át a vállalkozások helyett a



NAV-nak? 

Várom mihamarabbi válaszát. 
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